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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-08-27

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner fr. o. m. §7.2

Kassör David Winroth t. o. m. §7.4
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp

Vice ordförande F6 Jacob Burman
Ordförande FnollK Carl Strandby fr. o. m. §6.1

Ordförande SNF Oliver Thim
Vice ordförande Foc Olof Cronquist

Vice ordförande FARM Valter Schütz

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:03!

§2 Val av justerare Isabella Tepp väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Bemelie har pratat med phaddergruppscheferna om mottagningen och hamnat
i en massa mailtrådar om fönstrena vid Origogården.
David har skickat tillbaka maskerna och har kollat lite mer på budgeten. Vi
verkar gå plus i år också.
Joseph fick jobba en del med försvunna accesser förra veckan, men allting verkar
ha löst sig av sig självt nu.
Sjemelie har gjort sina två första felanmälningar.
Albert har återställt lösenord och skickat mail som inte blir besvarade.

§4.2 DP DP har haft det stressigt första mottagningsveckan.

§4.3 F6 F6 har också haft en stressig vecka, men saker och ting börjar lugna ner sig.

§4.4 SNF SNF har varit med lite på några mottagningsarr och har börjat planera inför
deras kommande arr.

§4.5 Foc Foc har haft spelkväll och burit flipperspel.

§4.6 FARM FARM har varit med på föreningskvällen och rundvandringen. Senare under
mottagningen ska de ha räkfrossa och alumnikväll.

§4.7 FnollK FnollK mår ganska bra. Det har varit en enorm lättnad att första dagen och
nollbrickstillverkningen är avklarade. De är vid ganska gott humör och taggade.
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§5 Äskning Foton Bakgrund
Foton har äskat 849 kr för att kunna köpa en 2 TB-hårddisk för bildlagring.
I nuläget sparas bilderna på Fotonmedlemmarnas privata datorer, vilket är
rörigt och dåligt ur GDPR-synpunkt. Äskningen är såpass liten att David själv
skulle kunna godkänna eller avslå den, men eftersom han sitter med i Foton,
och därmed kan anses jävig, väljer han att låta styret behandla den.
Alla verkar hålla med om att det är en bra idé.

Beslut: Att godkänna äskningen.

§6 Mottagningen

§6.1 Hur går det? Bemelie berättar om hennes samtal med phaddergruppscheferna. Majoriteten
har sagt att allt har funkat bra, men vissa har fått tjata en del för att få Nollan
och phaddrar att hålla avstånd. En phaddergrupp anmälde en pizzastöld. Några
sa att det var skönt att styret hörde av sig och att de själva slapp vara poliser
när saker inte fungerade helt som det borde.

§6.2 Symtom hos Nollan Carl berättar att 2–3 personer har sagt att de har haft förkylningssymtom och
har stannat hemma. En i FnollK har haft torrhosta ett tag, men symtomens
varaktighet och annat pekar mot att det inte är Covid-19.
Några i 42:an har förkylningssymtom just nu, och FnollK är lite osäkra på hur
de ska hantera phaddergruppen; borde de tillfälligt stänga av hela gruppen från
mottagningen för att förhindra eventuell asymtomatisk smitta genom de som
inte har visat symtom? Carl tycker det är viktigt att diskutera med styret hur
en sån situation ska hanteras, och funderar över tillvägagångssättet om någon
i en phaddergrupp uppvisade klara coronasymtom. Mer specifikt undrar han
om FnollK borde prata med phaddergruppschefen eller styret först.
Bemelie tycker att det borde tas med phaddergruppschefen först för att inklu-
dera dem och för att stämma av läget; de lär ju veta hur mycket den smittade
har träffat resten av gruppen, vilket spelar roll när man ska bedöma risken att
andra är smittade. Styret borde kopplas in om det blir delade meningar.

§6.3 Fotons bilder Många sektioner har bett sina fotoföreningar inte lägga ut något förrän efter
mottagningen för att det inte ska komma ut bilder som ser ickecoronasäkra ut.
Carl undrar om vi borde göra något liknande. Han lyfter också möjligheten att
Foton kräver att bli taggade i deras bilder om någon delar dem vidare så att
man kan få en uppfattning för hur bilderna sprids.
David tycker det låter vettigt och påpekar att Foton hittills har sett till att
inte välja bilder som får situationer att se trånga ut, men att de kanske borde
vara ännu striktare.
Oliver tycker att vi får stå för våra arr och hur coronasäkra de är. Han tycker
inte det känns nödvändigt att censurera mottagningen.
Bemelie litar på att Foton gör den bedömningen själva.
Carl håller med Oliver. Han påpekar dock att vissa bilder kan visa Nollan från
samma phaddergrupp som står nära varandra. För oss framstår det inte som
ett lika stort problem som det skulle kunna vara för omvärlden då vi vet att
personerna ändå tillbringar mycket tid med varandra, men det går inte att
förmedla i en bild.
Albert påpekar att hur trångt det ser ut på en bild beror på vinkeln bilden
tas från. Han tycker att Foton kan försöka ta bilder från vinklar som inte får
bilderna att se extra trånga ut.
Carl frågar om diskussionen kan sammanfattas med att Foton får fortsätta ta
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sina bilder och lägga upp dem, men att de bör tänka på hur deras bilder ser
ut. Han får medhåll.
Jacob undrar om det finns risk att Fotons bilder granskas extra noga av om-
världen om inga andra lägger upp några mottagningsbilder, men det påpekas
att det är flera andra som också gör det.
Oliver lyfter värdet i att lägga upp bilder själva: om vi inte lägger upp något
finns det risk att någon annan tar bilder som får våra arr att se trånga ut och
att det uppfattas representera verkligheten. Genom att lägga upp bilder själva
kan vi styra hur våra arr betraktas.

§6.4 Nollan och Göteborgs
krogliv

Carl berättar att FnollK och andra NollK:n upplever att Nollan verkar tycka
om att gå ut på krogar på stan när det inte händer något på campus. Han
påpekar att vi inte kan styra vad folk gör på sin fritid, men vi borde tänka på
hur vi ska se till att Nollan inte blandas när arren är över.
Bemelie uttrycker oro över hur det ser ut om Nollan går ut i Nollantröja och
Nollbricka. Hon undrar om vi skulle kunna försöka få Nollan att inte tydligt ha
Chalmersgrejer på sig om de går ut på stan när våra arr slutar. Carl säger att
det fanns en punkt om det i FnollK:s smittskyddsinfo till Nollan, vilket 80 %
av de nyantagna har läst. David, som jobbar natt på McDonald’s Avenyn, har
sett nollbrickor och overaller från andra sektioner på jobbet, men inte från F.
Carl tror det är en överhängande risk att några phaddergrupper kommer ut-
veckla förkylningssymtom snart för att de inte vilar tillräckligt. Han tycker det
är viktigt att påminna Nollan om att vila och inte dra ut på krogen för att
undvika förkylningssymtom och att bli tillfälligt avstängda från mottagningen.
Jacob tycker att man kan uppmuntra phaddergrupper att ha mysiga kvällar
tillsammans så att de väljer det över kroghäng.

§6.5 Övrigt Carl berättar att det finns åtminstone ett bekräftat coronafall på campus: en
phaddergruppschef på data blev dålig efter första dagen och fick sedan posi-
tivt svar vid provtagning. Personens phaddergrupp är tillfälligt avstängd från
mottagningen.
Carl tar också upp att tekniskt basårs 400 distansstudenter drog ihop en träff i
Slottsskogen med efterföljande häng på andra lång. De skapade ett Facebooke-
vent med TBK:s logga på, trots att det inte arrangerades av dem. Det skapade
panik hos TBK som kontaktade arrangören och bad dem ta bort loggan.

§7 Övriga frågor

§7.1 SaFT Bemelie fick mail i tisdags från Umeå, som enligt SaFT-schemat ska arrangera
SaFT nu i höst. De föreslog att ha det på våren istället. Hon undrar om vi
vill hålla med eller om vi vill föreslå en onlinevariant istället. Hon har fått ut
mycket av onlinemöten med andra högskolor som KL, men är inte helt säker
på att vi skulle få ut lika mycket av det som styrelse.
Carl tror det kan vara bra att diskutera och dra lärdomar från varandra i om
hanteringen av coronasituationen, bland annat ur gemenskapssynpunkt.
Flera håller med om att en onlinevariant vore bra. Ingen säger emot.

§7.2 LOB-tejp Bakgrund
Sektionen köper sin LOB-tejp av LOB för 100 kr per 25 m-rulle. David har
upptäckt att man kan köpa 50 m-rullar för 100 kr/styck, men då behöver man
köpa en halvpall för 18 000 kr.
David är sugen på att spara pengar och föreslår att man kollar med någon
annan sektion för att se om vi kan dela på en halvpall för att sedan sälja
tejpen internt till kommittéerna.
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Carl föreslår att man ska snacka med LOB och se om man kan få ner deras
pris i och med att de förlorar vår business om vi köper egen tejp.
Bemelie tycker att det kan vara lite att bråka med LOB om vi skulle gå ihop
med en annan sektion. Sjemelie tror de skulle bli mer sura om vi snackade med
dem först istället för att bara köpa tejpen. Sofia har fattat det på Lina i LOB
som att de inte skulle bry sig; tejpen är inte deras främsta inkomst.
Möjligheten att köpa en halvpall helt för oss själva lyfts. David påpekar att det
vore en stor investering och att det vore jobbigt om något hände med tejpen
innan den hann användas upp.
David ska fortsätta utforska frågan.

§7.3 Datum för stormöte Sofia undrar om vi kan ha stormöte nästa vecka på tisdag eller onsdag. Sje-
melie påpekar att kärnstyret håller i Grill med styret på tisdag. Sofia föreslår
onsdagen 2/9, närmare bestämt vid lunchtid för att inte krocka med FARM:s
alumnikväll. Alla verkar hålla med.
Bemelie undrar om det ska hållas online eller fysiskt och påpekar att det är
lokalbrist runt lunch. Sofia föredrar online med tanke på lokalproblemet.

§7.4 Info om masker Förra mötet beslutades det om att ta ny ställning i maskfrågan och att sek-
tionen skulle informeras om beslutet. Informaitonen har inte kommit ut, och
Joseph undrar hur vi gör med det.
Bemelie tror att vi måste ge någon ansvaret för det för att det ska hända.
Joseph tycker att det kan läggas på Albert, som infoansvarig, eller Sofia, som
var mötesordförande på det mötet. Han tycker vidare att det kan räcka att det
läggs upp i årets mottagningsgrupp eftersom de berörda är med där.
Sofia tycker att det är jobbigt att vi inte fick tillåtelse från högskolan att dela
deras interna riktlinjer för att motivera beslutet för sektionen; utan det ser
beslutet lite grundlöst ut. Joseph tycker att vi kan säga att vi har fått ta del av
riktlinjerna och att de avråder från maskanvändning utan att dela dokumentet.
Oliver och Carl tycker att det skulle kännas konstigt att hålla vår kommuni-
kation med Chalmers hemlig, och att vi borde säga vad som hände. Bemelie
påpekar att riktlinjesdokumentet är offentlig handling eftersom det mailades
ut till anställda på högskolan. Hon är inne på Josephs linje om att beskriva det
relevanta i riktlinjesdokumentet och erbjuder sig att hjälpa Sofia och Albert
att skriva meddelandet eftersom hon har koll på högskolan efter sitt år i KL.

§7.5 Fönster Carl föreslår att Sjemelie, som SAMO, tar en vända och se hur det ser ut med
fönstrena, men att FnollK kan hjälpa till att informera studenterna om att de
borde stänga de fönster de öppnar. Sjemelie säger att hon kan fixa skyltar och
sätta upp i FL-salarna med uppmaning om att stänga fönster efter sig.

§7.6 Låsta salar Carl berättar att vissar salar har låsts för att hålla folk borta, däribland några
av våra räkneövningssalar. Blir man utelåst ska man kontakta Cubsec.

§8 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:15!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Isabella Tepp
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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